
Aan:
de heer A.G.H. Peters

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 4 oktober 2000
Ons kenmerk 40/6.9/2000009534
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde voor de
vergaderingen van provinciale staten over de voortgang van publiek private
samenwerking (PPS) 2

Geachte heer Peters,

Naar aanleiding van uw brief van 16 september 2000 treft u hierbij de beantwoording
aan betreffende de namens de CDA-fractie door u gestelde vragen over de voortgang
van PPS 2.

Vraag 1
Is het juist dat PPS 2 binnen een jaar ten einde loopt?

Antwoord
Nee; de Stuurgroep PPS 2 heeft nog geen besluit genomen over een
eventuele einddatum. De uitspraak van de voorzitter van de stuurgroep tijdens
de studiemiddag over de looptijd van PPS 2 is gedaan op persoonlijke titel.

Vraag 2
Zo ja, loopt het in behandeling nemen respectievelijk uitvoeren van projecten daardoor
gevaar?

Antwoord
Zie antwoord vraag 1.

Vraag 3
Kunt u aangeven - los van de resterende looptijd van PPS 2 - of er sprake is van
stagnering bij de aanmelding en/of uitvoering van projecten en zo ja, wat is daarvan
naar de mening van het college de oorzaak?

Antwoord
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De aanmelding, de voorbereiding en de uitvoering van de PPS-2-projecten is
trager verlopen dan verwacht. De wegbeheerders bleken betrekkelijk veel tijd
nodig te hebben om geschikte black spots aan te dragen die voldeden aan de
criteria. Ook is in vergelijking met PPS 1 bij PPS 2, mede door personele
wisselingen bij Rijkswaterstaat en de provincie, een zwaarder accent gelegd
op een gedegen en formele uitwerking van het samenwerkingsverband.
Verder heeft in enkele gevallen de inpassing in gemeentelijke plannen (zoals
de vormgeving van het hoofdwegennet) ertoe geleid dat meer tijd nodig was
voor de inhoudelijke uitwerking van de verbetermaatregelen. De Stuurgroep
PPS 2 beoordeelt de beoogde maatregelen in het kader van Duurzaam Veilig
en op kostenefficiency; als gevolg hiervan is soms veel overleg nodig geweest
met de wegbeheerders over de technische aanpak van de black spots. Ook
proberen de gemeenten verbetermaatregelen integraal op te pakken,
bijvoorbeeld in combinatie met de vervanging van de riolering. Afstemming
van deze ingrepen kost tijd. Het komt ook voor dat grond verworven moet
worden; hiervoor moeten dan de bijbehorende procedures worden gevolgd.
Door een onvoorziene bodemsanering ter plaatse van een voormalig
brandstofverkooppunt in Hoogeveen moest de uitvoering zo'n zes maanden
worden uitgesteld. In enkele gevallen is verder vertraging ontstaan door nader
overleg over voorbereidingskosten en de wijze van aanbesteding van de
werken. Bij het project in de gemeente Tynaarlo, waarbij meerdere
wegbeheerders betrokken zijn, is nog overleg gaande over de financiering en
de kostenverdeling.
De voortgang van de verschillende projecten is door voornoemde oorzaken uit
elkaar gaan lopen. Het ene project is gereed voor de uitvoeringsfase, terwijl
voor het andere project nog maatregelen moeten worden ontwikkeld.
Daardoor is het ook niet mogelijk gebleken om alle projecten in één keer aan
te besteden.

Vraag 4
Moet uit het voorgaande worden afgeleid dat sprake is van tegenvallende resultaten
bij het project PPS 2?

Antwoord
De voortgang is teleurstellend; dit betekent echter niet dat er sprake zal zijn
van tegenvallende resultaten als de verbetermaatregelen eenmaal zijn
uitgevoerd.

Vraag 5
Is er naar de mening van het college aanleiding om PPS 2 vanwege deze resultaten
te stoppen?

Antwoord
Er is geen reden om te stoppen met PPS 2. Zie antwoord vraag 4.

Vraag 6
Kunt u aangeven om welke reden de aangemelde projecten in de gemeente
Emmen nog niet zijn gestart?

Antwoord
In de gemeente Emmen zijn voor verschillende black spots diverse ver-
betermaatregelen ontworpen en besproken. Langdurig overleg met de
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gemeente, wijzigingen in de plannen en trage besluitvorming bij de gemeente
(onder andere over de wijze van uitvoering en aanbesteding) hebben ertoe
geleid dat de projecten in Emmen nog niet zijn gestart.

Vraag 7
Kunt u aangeven welk budget nog te besteden is in het kader van PPS 2 en welke
projecten voor dit bedrag in aanmerking komen?

Antwoord
Univé heeft ƒ 10 miljoen beschikbaar gesteld ten behoeve van
voorfinanciering. Verder hebben Rijkswaterstaat en de provincie ƒ 1,2 miljoen
beschikbaar gesteld in het kader van de Subsidieregeling PPS 2.
Tot nu toe heeft alleen de gemeente Hoogeveen een bedrag van
ƒ 1.271.200,-- geleend bij Univé; Hoogeveen ontvangt verder een bijdrage
van ƒ 152.544,-- in het kader van de Subsidieregeling PPS 2.
Het nog te besteden budget bedraagt dus ƒ 9.776.256,--. De tot nu toe
bekende projecten die hiervoor in aanmerking komen, zijn:
- gemeente Assen: aanleg rotonde Industrieweg-Fokkerstraat
- gemeente Emmen: reconstructie kruisingen Boerschapslaan-Statenweg,

Houtweg-Boslaan en Dordsedijk-Derksweg
- gemeente Meppel: reconstructie kruising Steenwijkerstraatweg-Zomerdijk
- gemeente Tynaarlo: reconstructie Verlengde Stationsweg tussen op- en

afritten N34 en de kruising met de Tienelsweg en de Schipborgerweg in de
bebouwde kom van Zuidlaren

Vragen 8, 9 en 10
Zijn er naar de mening van het college voldoende mogelijkheden om PPS 2 straks
met een voldoende resultaat af te sluiten ?
Zo ja, aan welke voorwaarden moet dan worden voldaan ?
Zo neen, welke maatregelen zouden moeten worden getroffen om PPS in de
toekomst meer kans van slagen te geven?

Antwoord
In opdracht van Rijkswaterstaat en de provincie heeft Buck Consultants
International een tussentijdse procesevaluatie uitgevoerd. In het eindrapport
wordt een aantal aanbevelingen gedaan om de doelstelling van PPS 2, het in
de tijd naar voren halen van urgente investeringen ten behoeve van de
verkeersveiligheid, sneller te realiseren.
Buck komt op grond van de procesevaluatie tot de aanbeveling om te
overwegen de selectiecriteria aan te passen, bijvoorbeeld een verlaging van
het criterium van aantal slachtoffers op de black spot en/of een verbreding van
het type projecten (dus niet alleen black spots, maar ook kleinschalige
knelpunten voor financiering in aanmerking laten komen). De eis dat het moet
gaan om nog niet-geplande werkzaamheden, blijft overigens zonder meer van
kracht.
Buck beveelt verder aan eventueel een einddatum aan het project te
verbinden. De stuurgroep zou in ieder geval een termijn kunnen vaststellen
voor de aanmelding van projecten voor de tweede tranche.
De stuurgroep beraadt zich binnenkort over de eventuele overname van de
aanbevelingen van Buck.

Vraag 11
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Is het college bereid om over de uitkomst van vraag 10 met de statencommissie van
gedachten te wisselen?

Antwoord
Ja.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

H. Rappa-Velt, griffier A.L. ter Beek, voorzitter

id/coll.

De bijlage is niet digitaal beschikbaar.


